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Fatsa Belediye Başkanı aynı zamanda Ak Parti Fatsa Belediye Başkan Adayı Hüseyin Anlayan
seçim çalışmaları kapsamında dün Geyikçeli beldesi ve Arpalık köyünü ziyaret etti. Gittiği her iki
yerde de büyük ilgiyle karşılanan Fatsa Belediye Başkanı Ak Parti Fatsa Belediye Başkan Adayı
Hüseyin Anlayan burada yaptığı konuşmalarda Fatsa’nın yatırım yönünden büyük ivme
kazandığını belirterek, “Yeni dönemde en büyük projelerimizden birisi de istihdam” dedi. 
 Bir dönem daha Fatsa'ya hizmet etmek istediklerini belirten Fatsa Belediye Başkanımız
Hüseyin Anlayan bu seçim Fatsa’mız için Ordu’muz için Türkiye’miz için çok önemli bir seçim.
30 Mart seçimleri hizmetlerin daha etkin şekilde anlayabileceği yeni bir yöntemle yeni bir
belediyecilik anlayışı ile alınacağı bir seçim. Geyikçeli Belediyesi hem Fatsa Belediyesi’nden
hem de Ordu Büyükşehir Belediyesi'nden hizmet alacak. 30 Mart’tan sonra Geyikçeli beldesi
asla hizmetten mahrum kalmayacak, hizmetlerin daha fazlasını alacak. Biz vatandaşlarımızın
oyunu çalmak uğruna insanlara iş vaad etmiyoruz. Birileri gelip sizlere iş vadinde bulunabilirler.
Bunlar külliyen yalan, kesinlikle inanmayın ama biz diyoruz ki her geçen gün yeni istihdam
alanları doğuracak yeni iş alanları doğuracak yatırımlar yapmak bizim boynumuzun borcudur.
Bugün Fatsa Organize Sanayi Bölgesi'nde binlerce kişi çalışıyor. 10 yıl önce bir göreve
başladığımızda Organize Sanayi Bölgesinde bir tane çakılı çivi yoktu. Bugün tamamı doldu,
onlarca fabrika var. Şimdi yetmiyor bin dönüm daha Organize Sanayi Bölgesini büyüterek yeni
fabrikaların açılması için çaba sarf ediyoruz. Biz önceden yatırımcının kapısına gidiyorduk
Fatsa'ya yatırım yapsın diye kendilerinden istekte bulunuyorduk. Ne olur Organize Sanayi
Bölgesi’ne gelin biz size destek olacağız diyorduk. Şu anda 23 tane fabrika var bizim Organize
Sanayi Bölgesi'nde hepsine vesile olduk aracı olduk. 5 tane fabrikamızın daha inşaatı bu yazın
bitecek şimdi işler o kadar tersine döndü ki Hükümetimizin de Ordu ilimize vermiş olduğu
teşvikin de buna çok faydası var. Daha önceden biz yatırımcıların kapısında randevu beklerken
şimdi yatırımcılar biz den randevu almak için sıra bekliyorlar. Şimdi bin dönüm daha
büyüteceğimiz alana yapılacak yeni fabrikalarda binlerce kişi daha işçi istihdam olacak. Biz
böyle iş sözü veriyoruz. Sonuçta bütün Fatsa’mızın çocukları buralarda çalışacak. Öyle boş
vaatlerle o beldeye bu beldeye 50 kişi 100 işe yerleştirme söz vermiyoruz.” dedi.
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